
 
 

Møtebok Spydeberg menighetsråd  
13.06.24 

  
Konstituering:   
  
Til stede: Anne Helfrid Svenneby Kiserud, Sigmund Lereim, Tom Erik Unnerud Røed, Silje 

Kibsgård Fjeldbraaten, Ingjerd Bøe Egeland, Elisabeth Egeberg, sokneprest Marita Solberg 

Bjerke og daglig leder Terje Stenholt.  

Gjest: Menighetspedagog Trude Skjeltorp 

 

Forfall: Gro Siewartz Nielsen, Iver Ludvig Våler Langseth og Berit Svenneby (innkalt kun 

med 24 timers varsel på grunn av feil epostadresse. Beklager!) 

 

Soknepresten leste søndagens tekst, delte noen tanker og ba en kort bønn.  

 

Menighetspedagog Trude fortalte om sitt virke. Innspill og spørsmål fra Rådet. 

Glad for å være menighetspedagog i Spydeberg. Glad for kollegaer, menighetshuset og 

Rådet. Vært mye alene som kirkefagansatt. Glad for at vi nå er fulltallig team. Vi har 

det fint på jobb. Opplever «grønt lys» hele veien nå. Fint å ha kontakt med de frivillige 

på Gjenbruken. På tiltakssiden har noe blitt avlyst på grunn av lav bemanning. Men 

mye er gjennomført. Jobbet strategisk med konfirmantene (både konfirmanter og 

foreldre kommer til nattverd nå). Stor stas når kirken fylles med barn og foreldre. 

Mange en-til-en møter gjør at i får god oppslutning. Babysang er veldig populært. Godt 

samarbeid med frivilligsentralen. Vi er også med på samarbeidstiltak i 

fellesrådsområdet (Kirkerotter, Amigos-leir og Lys Våken). Nærmer seg 

konfirmantleir. Flott gjeng på ca. 40 som reiser i år. 3 voksenledere. Over 40 

konfirmanter er allerede påmeldt til konfirmasjon 2025 (65 døpte i det kullet). Opplever 

at 1-1 samtalen med hver konfirmant er avgjørende for et godt konfirmant-år. Bruker 

mye tid på barnehagebesøk og skole/kirke-samarbeid. Det er noe av det viktigste vi 

gjør. Her treffer vi alle. Skoler og barnehager er lette å samarbeide med. 

 

Innspill fra rådet: Skjønner du har en spennedene jobb. Hvordan klarer du å planlegge 

alt dette? Gode planverk og oppdatert kalender er viktig. Hvordan går det med studiet? 

Det går bra. Stod på dogmatikk-eksamen. 

Konfirmantleir 2025? Tror det leirtilbudet vi har nå, gjør at mange velger kirkelig 

konfirmasjon i Spydeberg. MR (les Gjenbruken) bruker ca. kr. 50.000, - på finansiering 

av det som gjenstår når egenandel er betalt. Menighetsrådet må gjøre vedtak i sitt 

første møte til høsten om de vil fortsette å finansiere på denne måten. Daglig leder 

forbereder saken og legger fram tallene. 

Stor takk til Trude for den jobben hun gjør og at hun kom i dagens møte (blir med resten av 

møte og innvilges talerett). 

 

 

 



Saksliste:  
  

37/24 Godkjenning av innkalling og saksliste. Godkjenning av møtebok fra 25.04.24 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. Møtebok fra 25.04.24 godkjent. 
 
 
 
38/24 Revidering av budsjett Spydeberg menighetshus. Forslag vedlagt innkallingen 
Vedtak: Revidert budsjett 2024 vedtas med en endring, slik at budsjettet er i balanse (se 
vedlegg). 
 
39/24 Møteplan høsten 2024 
Vedtak: Møtedatoer: 5/9 kl. 18.00-20.30, 10/10 kl. 18.00-21.30 (teamet innkalles) og 28/11 
kl. 18.00-20.30. Terje reserverer peisestua på SMH og kaller inn de ansatte til møte 10/10. 
 
40/24 Re-etablering av trosopplæringsutvalg.  
Vedtak: Oppstart høsten 2024 (etter 2.9). Både et operativt og strategisk utvalg er ønskelig. 
Forespørres: Åshild Jektnes, Merete Egeland, Angela Unnerud Røed, Ingunn Mosgård, Johan 
Bjerke, Eirik Jørgensen. Tom Erik spør Angela (oppdatering: Angela har sagt ja). Anne spør 
Johan og Eirik. Trude spør resten. Sokneprest og nestleder i MR er også med i utvalget.  
 
41/24 - Innboforsikring SMH (vedlagt innkallingen). 
Vedtak: Tilbudet fra KNIF Trygghet godkjennes. Daglig leder iverksetter bestilling. 
 
42/24 
 Orienteringssaker: 

1. Fra SMH 
Hva gjør vi med magasiner og trykksaker som legge på huset? Kastes fortløpende! 
Gjelder også oppslag som ikke er menighetens eget arbeid. 
 
«Folk» er veldig fornøyd med den nye «krakken» på uteområdet. 
 
For å få budsjettet i balanse slik det nå er vedtatt foreslås følgende: Flere 
pizzalotterier. Høstbasar. Næringslivet. Trude sender dokument med mange gode 
forslag til økonomi-komiteen. Anne har kontakt med noen flere potensielle 
leietakere.  

 
Sigmund Lereim får tak i dokument fra banken som gjelder rapportering av 
tilskudd som ble gitt til investering. Sender dette til Terje. 
 
Gjenbruken har noen ganger ting stående i gangen etter stengetid. Sigmund tar det 
opp med hus-styret og vaktlaget som har ukentlig hus-ansvar. 
 

2. Fra Spydeberg Gjenbruksmiljø 
Butikken går bra. Mange besøkende og handlende. God bilags-håndtering om 
dagen (DL anm.). Saldo på konto: Ca. kr. 300.000,- Sommeråpent kun hver lørdag  i 
skoleferien. 



 
3. Fra diakoniutvalget 

Tungt og nesten umulig å bære opp bord fra kjelleren til Møteplassen. Mulig å 
rekruttere en gruppe som kan bære og rydde litt? 
Møteplassen er det tiltaket som er i gang. Folk setter pris på det. Lav terskel og 
høyt under taket. Bærer seg økonomisk. 
Tar fatt på revidering av diakoniplanen til høsten. Samarbeid med 
trosopplæringsutvalget og de ansatte. 

 
4. Fra leder 

Revisor 2024: Kjell Egeland har sagt ja til oppdraget. 
Innspill til gudstjenestelista for høsten? Går som planlagt. Torgunn og Gudrun må 
få lista. 
Konfirmantjubileum dato? Sokneprest foreslår dato til arrangør (sjekk med 
Torgunn) 
Info om NMS-Fokus MU-kurs. Ikke aktuelt for oss nå.  
 
Info om rehabilitering Heli kirke. Referat var vedlagt innkallingen. Oppstart i uke 
40. Kirken stenges ikke. Ja takk til løper også. Rådet ønsker å ha et ord med i laget 
når det gjelder fargevalg på løper. 
  
Takker alle rådsmedlemmer for enorm innsats. Alle fikk med seg en velfortjent 

rose 😊 
 

5. Fra Kirkelig fellesråd: 
Dreier seg mye om økonomi på kort og lang sikt. Må spare 1,5 mill. i år. Beundrer 
kirkevergens innsats. Bygg-rådgiver likeså. Finansiering av en ekstra hverdags-
gudstjeneste i Askim i måneden skal ikke belastes FR-budsjettet. 
Prosten må kutte i sitt vikarbudsjett. Færre faste stillinger kan også forventes på 
sikt. Kirken må regne med innstramminger over hele linja. Det kjøres stram linje i 
2024 og 2025. 
Det vil bli en gjennomgang av menighetshusene i Båstad og Trøgstad særlig. Disse 
koster mye. Det er et utvalg lokalt som ser på eiendomsforhold og eierskap for 
framtiden. Utfordrende med sletting av graver i Trøgstad og Båstad. Bispevisitas i 
Askim er under planlegging. Møtebok sendes ut når den er klar (Oppdatering: 
Møtebok sendt ut i dag- legges ved dette referatet) 
 

6. Fra soknepresten 
Hallerudstranda St.hansaften 2024 utgår. Vi ble spurt om å ta over arrangementet. 
Det måtte vi si nei til, med såpass kort frist. Ungdomssenteret har annonsert 
uformell samling. 
22. juni er det dåpsgudstjeneste i Spydeberg kirke. 1-2 dåp. Noen som kan stille 
med kaffe og kjeks/kringle? Ingen på møtet kan. Marita sender spørsmål i 
Messenger-gruppa. 
Teologistudent fra Marker i praksis i 5 uker fra uke 39. 

7. Fra daglig leder 



Saksofonkonsert 18. oktober 2024.  Konsert med Hot club de Norwege i februar 
2025. Begge i Spydeberg kirke. Organisten holder i dette. Ingen økonomisk kostnad 
for MR. 
Regnskap føres fortløpende. God bilags-håndtering nå. Takk! 3 måneder ferdig ført 
i 2024. Saldo på konto kr. 1,3 mill. 1 mill. og 1 krone overføres til høyrentekonto 
(4,6%) så snart alt det formelle er på plass (mangler signering fra nestleder i 
Rådet). 
 

 
43/24 Eventuelt 

1. Behandling av leieavtale mellom Indre Østfold kirkelige fellesråd og Spydeberg sokn 
som gjelder leie av Spydeberg menighetshus. Forslag til avtale er ettersendt 
10.06.24. 
Vedtak: Leieavtalen godkjennes slik det framkommer i forslaget. Leder har skrevet 
under. Terje tar med dokumentet til Kirkevergen. 

2. Hovin kapell: Hva kan menighetsrådet bruke kapellet til? 
Vedtak: Brukes allerede i forbindelse med konfirmasjonsgudstjenester og Fra Hov til 
kirke. Kirkekaffe i sommerhalvåret kan være aktuelt. Kunstutstilling? Pilegrimer som 
skal til Maria-kilden? Rommet må, når det forlates- alltid være klart til båremottak. 
Ikke egnet som møterom. 

 
 
Spydeberg 13.05.2024 
 
 
Anne Kiserud      Terje Stenholt 

Leder       Sekretær/daglig leder 

 


